
Nu wij vernemen dat de rechter de aanpak van meeuwen overlast verbiedt (bv het bewerken van de eieren) horen wij graag welke mogelijkheden de gemeente nu denkt in te 
zetten ? En is er een mogelijkheid om bv met vliegers of een drone (en is er bereidheid om ontheffing te geven boven de stad te vliegen?) iets te doen. Goede communicatie 
naar de stad en wellicht agenderen voor eerst komende commissie ? 


